
Ekoskolas pasākumi  

  Šī gada 1.10.2024 Skaistkalnes vidusskolā norisinājās pirmā ekopadomes sēde. Sēdē pārunājām 

par paveikto pagāšgad, tika izlemta šī gada tēma  -“Mežs”.  

Ko paveicām pirmajā ekodomes sapulcē?  

  Izlēmām, kas būs Ekopadomes prezidents, ekopadomes sēžu protokolisti, sociālo tīklu 

informators, fotogrāfi, afišu noformētāji, preses sekretārs mājas lapai, atbildīgais par 

informācijas ievietošanu mājas lapā, ekodēļa noformētāji. Pārunājam, ko mums no pagāšgada 

vajadzētu uzlabot. Izlēmām, ka dosimies ekopadomes ekskursijā 11.11.2024. uz Latvijas Valsts 

koksnes ķīmijas institūtu. 

Ko paveicām pagāšgad? 

Iepriekšējā gadā mūsu tēma bija “Enerģija”. 

   Par šo tēmu Skaistkalnes vidusskola saņēma Zaļo karogu. Mūsu skolai tas ir piešķirts un 

izcīnīts jau 15. reizi. Piedaloties konkursos, veicot aptaujas, vadot ekostundas visa skola 

sadarbojoties nopelnīja Zaļo karogu.  

Šī gada tēma “Mežs”. 

Šajā mācību gadā mūsu ekopadomes tēma ir “Mežs”.  Mūsu skola šī gada septembrī ir 

piedalījusies Lielās Talkas akcijā un pie skolas iestādījām 2 kokus. Stādījām augļudārzu akcijā 

“Augļu dārzs katrā mājā”. 6.klase devās Meža ekspedīcijā, kur viņi izzināja mežu un tā nozīmi. 

 Kā arī visu klašu skolēni un pirmsskola audzēkņi devās pārgājienā Skaistkalnes un Kurmenes 

apkārtnē. 

Kas tika paveikts šī gada 2024./2025. m.g. oktobrī?  

Ekostundā 17.10. katra klase par 1 no ekoskolu tēmām veica Vides novērtējumu, aizpildot 

tabulu. Katrs skolēns izpildīja anketu ar jautājumiem tēmā «Mežs».  

Labo darbu nedēļā līdz 16.10. atbalstījām Skolēnu Domes akciju palīdzēt patversmes 

dzīvniekiem. 

Tika izveidots Vides kodekss tēmai “Mežs”. 

 Novembrī plānota Ekopadomes ekskursija un Ekostunda.  

    

  Ekopadomes prezidente Lauma Leļa 10. klase.  


